
Referat af bestyrelsesmøde i Bis’koppen tirsdag den 18. februar 2025 kl. 13:30. 

Referatet er indsat som fed tekst i dagsordenen. 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer. 

Jette 

2. Økonomi. Vi har haft 20% større vandforbrug i 2024. 

John går op en søndag og tjekker vandmåleren. 

3. Opgavefordeling i bestyrelsen. 

Konstituering: Jette- formand, Lone- kasserer, Bente- sekretær. 

I kalenderen skal vi huske at skrive start og sluttidspunkter og om 

aktiviteten er i salen eller hestestalden. 

Lone ajourfører opgavefordelingslisten. 

4. Evaluering af generalforsamling. 

Gik rigtig godt. Der kom mange og der var en god stemning. 

5. Indbydelse til kaffemøde. 

Lone sender indbydelse ud. Vi skal snakke om at opvaskemaskinen skal 

tændes hver gang, fryseren, skal cafeens åbningstider ændres. 

Jette og Lone bager kage. 

6. P-plads. 

Lone og Bjarne ansøger Nordeafonden om tilskud, når vi har et tilbud, vi kan 

bruge. Bjarne arbejder videre med et nyt tilbud. 

7. Parkeringsanvisning. 

Bjarne har lavet et meget fint forslag til parkeringsanvisning. 

8. Jubilæum. 

Bente Holmgren og Finn Winkler vil gerne være med i gruppen sammen med 

Frank, Bjarne og John. 

9. Indlæg til bytingsbladet. 

Jette skriver indlæg til bytingsbladet. 

10.  Foredrag om rent havmiljø. 

Lone skriver til ”rent havmiljø” 

11.  Orientering. 

Frank har fået en henvendelse fra Lars Ebert vedr. en gruppe, der gerne vil 

komme og spille. Frank meddeler Lars, at vi hellere vil gemme pengene til 

jubilæet. 

Hanne Strande havde kun en årbog fra Skælskør. 



Jette arbejder videre med flagstangsvasker, indkøb af parasol og pavillon. 

Der er knuder på vimplen. 

12.  Punkter til næste møde. 

Jubilæum, p-plads. 

13.  Næste møde tirsdag den 18. marts. 

14.  Eventuelt 

Berit har tilbudt os et gratis biograflærred og det takker vi ja tak til. 

Sangbøger: der er nogle fra sundhedslandsbyen, der godt vil være med til 

indkøb af sangbøger. Frank kontakter dem. 

 

Referat Bente. 


